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Husk å fornye medlemskapet ditt i 
Opdal Jæger- & Fiskarlag! 
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Lederen har ordet. 
Kjære medlemmer! 
Det har vært god aktivitet i laget i 2024 takket være engasjerte 
ildsjeler. Vi er så heldige at det er mange som legger ned utrolig 
mange timer av fritida si for å vedlikeholde anlegget og opprettholde 
aktiviteten innen de forskjellige utvalgene.  
 
En kort oppsummering av 2024: 

• Medlemskap, fordeler og tilbud - Antall medlemmer har 
fremdeles en positiv utvikling, og ved årsskiftet hadde vi 515 
medlemmer. Dette er en økning på 45 fra året før.  
Viktige bidrag til økningen er gode medlemsfordeler som 
blant annet forsikringsavtalen med Eika, hundeforavtalen med 
Oppdal Dyreklinikk, rabatt hos Intersport, reduserte priser på 
skyting, leie av klubbhus og Elgsjøhytta samt bruk av 
hundeparken. Vi har også en avtale med Oppdal 
Bygdealmenning som gir medlemmene 20% rabatt ved leie 
av allmenningens hytter ved Orkelsjøen og Unndalsvatnet. 
Klubbhuset vårt blir jevnlig leid ut til ulike selskapeligheter 
til en veldig fordelaktig medlemspris. 
Elgsjøhytta er populær og var fullbooket det meste av 
sommeren. Leie inkluderer 3 fiskekort, 2 båter med motor 
samt garn. Hytta leies via Inatur, og for 2025 har vi satt ned 
leieprisen for medlemmer. 
I tillegg til båten som NJFF har ved Skarvatnet, har laget gått 
til anskaffelse av ny båt som er plassert ved Vesle Orkelsjø. 
Leie av båten bestilles via OJFL’s nettside og inkludere årer 
og redningsvester. Flott mulighet til å fiske i et meget godt 
fiskevatn.   

• Aktiviteter –  
o Skyting – Både rifle- og hagleutvalget har hatt stor 

aktivitet med treningsskyting, oppskyting og stevner. 
Alle faste stevner ble gjennomført som planlagt.  
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o Jegerprøvekurs – Dette er et attraktivt kurs og viktig 
for rekrutteringen. Vi har faste instruktører som 
gjennomfører kurset på en veldig god måte.  

o Saueaversjon – Det var god deltagelse på disse 
testene, og både jakt- og selskapshunder deltok. 
Veldig positivt at det er bønder som ser nytten av 
dette og stiller opp med dyr for disse testene.   

o Rypetaksering – Selv om leieavtalen med Statskog for 
Drivstuutmålet er avsluttet, så har vi fremdeles 
ansvaret for rypetakseringen. Området vårt i 
Grytdalen ble også taksert av jaktutvalget. Før 
takseringen startet, deltok 25 medlemmer på kurs for å 
bli autoriserte til å taksere rypebestanden.  

o Klubbmesterskap fuglehunder - Mesterskapet ble 
arrangert i Grytdalen for tredje gang med 20 påmeldte 
hunder. Dette er et årlig foretak og er en fin anledning 
for uerfarne til å få prøveerfaring med hunden sin.      

o Introjakt – Vi fikk et reinsdyrkort på Knutshøområdet 
av Statskog samt ei helg med hjortejakt på deres 
terreng på Drivstua. Det er stor interesse for å delta på 
introjakt, og vi prioriterer kvinnelige og unge jegere. 
Det ble også arrangert introjakt på rype.  

o Fiske – Fiskeutvalget startet året i mars med 
isfiskekonkurranse på Gjevilvatnet før de i juni 
arrangerte fiskeskole for barn. I august var det 
fiskecamp for barn og unge ved Unndalsvatnet samt 
Barnas Fiskesommer ved Langtjønna som samlet 60 
deltakere til tross for surt vær. I tillegg bisto 
fiskeutvalget Oppdal Bygdealmenning med utsetting 
av ørret i Kullsjøen. 

o I juni var det fem medlemmer som dro inn til 
Elgsjøhytta sammen med en kurder og tre ukrainere 
på fisketur. Dette ble gjort i samarbeid med 
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Innvandrer tjenesten i Oppdal Kommune. En meget 
vellykket tur som ga 20 fine ørreter som resultat.  

o Temakveld – Dameutvalget arrangerte i april en kveld 
med Joar Søhoel som er kjent gjennom sine jaktfilmer 
og foredrag. I tillegg til foredrag var det 
parteringskurs.  

o Tillitsvalgt kveld – I desember ble alle tillitsvalgte 
invitert til en kveld på Alpenhaus. Det startet med 
diverse aktiviteter i underetasjen der vi ble delt inn i 
lag for uhøytidelige konkurranser. Deretter ble det 
middag med sosialt samvær i restauranten.    
 

2025 blir også et spennende år for OJFL: 
• NJFF har tildelt OJFL oppgaven med å være teknisk arrangør 

av NM-leirduesti og NM-jegertrap. Dette skjer i uke 28. 
• Hvert år blir anslagsvis 10 000 rådyrkje drept eller lemlestet 

under førsteslåtten. Oppdal har en stor rådyr bestand, så vi 
jobber nå med å få på plass utstyr/personell til å sjekke 
jordene med droner som har termisk kamera for å finne 
eventuelle kje før førsteslåtten. 

• Vi har Grytdalsterrenget for småviltjakt, og vi ser nå på 
muligheten for å finne et hjortevald hvor våre medlemmer 
kan jakte. 

• 2025 er Friluftslivets år. I den forbindelse vil det bli en del 
nye aktiviteter som blant annet for å observere tiurlek.   
 

Jeg vil takke alle bedriftene som støtter oss med sponsormidler og 
annonser samt våre samarbeidspartnere som gir oss medlemsfordeler. 
Dette er et viktig bidrag til lagets virksomhet.  
Med dette ønsker jeg alle medlemmer et godt jakt-, fiske- og 
friluftsår også i 2025. 
 
Mvh Bjørn Viken   
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Årsmøte for 2024 Opdal Jæger- &Fiskarlag 
 

Det innkalles herved til årsmøte for Opdal Jæger- & Fiskarlag, i 
klubbhuset onsdag 19. mars 2025 kl 18:00 

 
Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Valg av møteleder, referent og tellekorps 
3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
4. Årsmeldinger for 2024 

- Styret 
- Rifleutvalget 
- Hagleutvalget 
- Jaktutvalget 
- Fiskeutvalget 
- Hundeutvalget 
- Dameutvalget 
- Rekrutteringsutvalget 
- Hytteutvalget 
- Klubbhuset 

5. Regnskap for 2024 
6. Innkomne saker 
7. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 
8. Valg til styre og utvalg 

 
Årsmøtet heves 
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Sak 4 – Årsmelding Opdal Jæger- og 
Fiskarlag 2024 

 
Styret har i 2024 bestått av: 
Leder Bjørn Viken  
Nestleder/sekretær Jan Bredeveien 
Kasserer Oddbjørn Ressem  
Jaktutvalget Trond Kristian Karlsen 
Fiskeutvalget Håkon Os Bjerkås  
Hytteutvalget Vidar Rise 
Dameutvalget May Kristin Vognild  
Rifleutvalget Ivar Kvam 
Hagleutvalget Stig Kåre Dørum  
Hundeutvalget Are Endal Rognes 
Rekrutteringsutvalget Tommy Sønsterud Myren 
 

Arve Kulvik har vært leder i valgkomiteen, og han har hatt med seg 
Guri Skorem Forbregd og Ståle Guldberg, mens Åshild Jakobsen og 
Eva Grande har vært revisorer.    
Det ble avholdt 7 styremøter og styret har behandlet 62 saker. 
Medlemstallet ved utgangen av året var 515, som er en økning på 45 
fra 2023. Andelen av kvinner og ungdom er lavere enn ønsket, og 
laget vil forsøke å finne aktiviteter som vil øke disse andelene både i 
laget og utvalgene. 
Anlegget er stort sett i god stand, men taket på 100 meters banen har 
en lekkasje som må tettes.  
Det var god aktivitet i alle utvalgene i året som gikk, og styret vil 
takke utvalgsmedlemmene for at de bruker mye av fritiden sin på 
laget. Som en takk for innsatsen ble alle tillitsvalgte invitert til en 
sosial sammenkomst. Kvelden startet med diverse aktiviteter på 
Carousell og avsluttet med middag på Alpenhaus. Laget vil fortsette 
med å ha en slik årlig sammenkomst.  
 
Styret 
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Som medlem og 
med Intersport App 
får du 10% på alle 
varer med ordinær 
pris. 
 
 
Let opp klubb 
«Oppdal Jæger og 
Fiskarlag» og logg 
inn med passord 
«OJFL» 
 
 
Så får du også: 
15% på 
Ammunisjon 
20% på Jakt og 
fiskeutstyr 
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Årsmelding 2024 
Rifleutvalget 

 
2024 inneholdt stort sett vanlig aktivitet. 
To stevner: Trollheimsfelten og Jægermestern 
 
Treningsskyting og oppskyting 2024 
I 2024 ble det skutt 356 serier i jaktfelt. 
Det var 340 oppskytinger, noe som er litt lavere enn tidligere år. 
Skyldes muligens mindre tildeling av reinsdyrkort. 
 
Treningsskyting/oppskyting 2025 
Vi starter opp den 6. mai hvis snø og is er borte og ikke er til hinder. 
Det blir treningsskyting og oppskyting tirsdager og torsdager. Fra 
klokken 18:00 til klokken 20:30 
Vårsesongen avsluttes med grilling pluss trekking av reinskort og 
andre gavepremier torsdag 19. juni. 
Treningsskyting/oppskytingsdager høsten 25 blir også tirsdag, 
torsdag kl. 18:00 – 20:300. Fra 5. august 
I tillegg til Trollheimsfelten (10/5) og Jægermestern (16/8) 
skal det arrangeres RM elgskyting (28/6) 
 
Rifleutvalget besto i 2024 av: 
Ivar Kvam (leder) 
Stein Krokhaug 
Anja Breen Enes 
Kjell Dørum 
Håkon Dørum 
Kenneth Jensen 
Kjetil Forren 
Andreas Rønning 
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Årsmelding 2024 
Hagleutvalget 

 
Det har vært en god sesong på lerduebanen. Det er skutt godt over 
1000 serier. Mange ungdommer som har vært på banen. Vi har 
arrangert 3 stevner. 
Kåre Ola Botnan deltok i NM nordisk jaktskying. Der ble han nr 1 i 
sporting kl E1 og nr2 sammenlagt i klE2.Han deltok i jegerklassen på 
landsskytterstevnet også. Der ble han klassevinner på bane og nr 2 på 
felt. Meget bra gjort.  
Vi skal arrangere NM lerdue i 2025.Håper at noen flere fra Oppdal 
og omegn blir med og deltar og har anledning til å hjelpe til. 
Vel møtt igjen til våren.  
 
Medlemmer i hagleutvalget 2024: 
Stig Kåre Dørum (leder) 
Kristin Sjøvold 
Karsten Grøn 
Inger Lise Nysæter 
Kåre Ola Botnan 
Mats Egil Toftaker 
Richard Lien 
Marius Eikrem 
Morten Junge 
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Årsmelding 2024 
Jaktutvalget 

 
Jaktutvalgets viktigste oppgaver er å gi medlemmene i OJFL tilbud 
om trening og opplæring innen jakt på rype, rein, hjort og rådyr, samt 
å gi medlemmer mulighet til jakt. 
 
Grytdalen 
Vi disponerer terreng for trening og jakt på småvilt i Grytdalen. 
OJFL har helt siden 1986 leid gnr 329 bnr 1 av Oppdal kommune. 
Fra 2022 har vi fått utvidet terrenget i Grytdalen gjennom en avtale 
med Randi og Leiv Olav Størvold om leie av gnr 300 bnr 2, og fra 
høsten 2023 har vi fått leieavtale med tretten nye grunneiere om leie 
av små teiger. Til sammen disponerer OJFL nå ca 16 200 dekar i 
Grytdalen. 
 
Vi forvalter hele terrenget samlet (rypetaksering, jakt og oppsyn). 
Ved salg av treningskort og jaktkort deler vi terrenget i to med ett 
kort pr terreng pr dag, men har stadige dager uten hverken jakt eller 
trening, slik at terrenget får hvile. Første jaktuke, fra 10. september er 
det Harald Aas Aune som disponerer Størvold-terrenget. Det samme 
gjelder valgfri uke i høstferien og vinterferien. 
 
Jaktutvalget vurderer terrenget i Grytdalen først og fremst som et 
terreng for hundetrening og et område som gir mulighet for utvikling 
av fuglehundmiljøet i laget. I liten målestokk åpner vi for jakt på 
rype. 
 
I 2024 ble det ingen jakt i Grytdalen. Takseringene som ble 
gjennomført i perioden 5. – 19. august, viste at det ikke var grunnlag 
for jakt. Det ble gjennomført fire dagsturer med svakt resultat: ingen 
ryper sett den dårligste dagen og tre små kull den beste. Takseringen 
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viste en bestand av ryper bedre enn i 2023, men så moderat at 
jaktutvalget vedtok fredning. 
Jaktutvalget går hyppig oppsyn i Grytdalsterrenget. Og har heldigvis 
ikke avdekket noen ulovligheter. 
 
Introjakter  
Vi fikk også i år avtale med Statskog om opplæringsjakt på rein, 
hjort og rådyr i Hjerkinn-/Drivstuutmålet. Det ble gjennomført to 
dager med introjakt på hjort og rådyr med til sammen 9 deltagere. Vi 
arrangerte også to helger med introjakt rein og til sammen 6 
deltagere. Det ble ikke felt noen dyr på disse dagene, men veldig 
positive tilbakemeldinger fra deltagerne. 
Instruktører John Frode Solem og Camilla Ohm. 
 
Også i år fikk OJFL låne terreng av Oppdal Bygdeallmenning og 
Statskog til opplæringsjakt på småvilt, og da hovedsakelig rype. Vi 
gjennomførte 6 dager med introjakt og med 15 deltagere. To av 
dagene inviterte vi innvandrere i samarbeid med 
innvandringstjenesten, et tiltak som ble satt stor pris på, og et bidrag 
til integrering av disse. 
Instruktører Paul Øvervåg, Jan Bredeveien og Trond Kristian 
Karlsen. 
 
Jaktutvalget takker OBA og Statskog for samarbeidet og håper vi kan 
få tilsvarene avtaler også i årene framover. 
 
Klubbmesterskap for stående fuglehunder 
Onsdag 27. mars arrangerte OJFL klubbmesterskap for stående 
fuglehunder i Grytdalen. 18 ekvipasjer var påmeldt fordelt på to 
klasser; UK (unghunder under to år) og AK (åpen klasse). Vi er 
svært fornøyde med arrangementet, og det er med stor glede vi 
registrer at det var mange unge oppdalinger med sin første hund som 
deltok. OJFL ønsker å styrke fuglehundmiljøet i laget og bygda, og 
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klubbmesterskapet er blitt en årlig tradisjon med svært gode 
tilbakemeldinger. 
 
Taksering Hjerkinn-/Drivstuutmålet 
Selv om Statskog selv har overtatt forvaltningen av småviltjakta på 
Hjerkinn-/Drivstuutmålet, ønsker de fortsatt å benytte vårt erfarne 
takseringskorps. Takseringen ble foretatt i perioden 08.08 – 19.08.  
70 kilometer ble taksert med 43 observasjoner og en tetthet på 25 
liryper pr kvkm og en kyllingproduksjon på 4,4 kyllinger pr par. 
Takseringen viste en oppgang fra 2023, og resultatet godt nok til at 
Statskog åpnet for jakt høsten 2024. 
 
Medlemmer i jaktutvalget i 2024: 
Trond Kristian Karlsen (leder) 
Camilla Ohm 
Tone Sørhus  
John Frode Solheim 
Jan Bredeveien 
Paul Øvervåg 
Bjørn Ove Ansnes 
Tore Gjønnes 

 

For alle tobeinte – både med og uten tenner ���� 

Telefon 72421425- Aunevegen5, 7340 Oppdal 
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Åpningstider: 

 
Mandag-lørdag: kl. 07-23 

Søndag: kl. 10-20 
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Årsmelding 2024 
Fiskeutvalget 

 
Arrangement 
Den årlige isfiskekonkurransen ble i år arrangert på Gjevilvatnet 
søndag 10. mars. Fin dag på isen, til tross for noe varierende vær. 
129 betalende deltakere, noe som er en solid økning fra i fjor. 40 fisk 
ble tatt totalt. Masse flotte premier både for de med og uten fangst.  
I juni arrangerte vi fisketur til Gjevilvatnet i samarbeid med 
innvandrertjenesten. Mange deltakere fikk prøve ørretfiske for første 
gang, og det ble servert grillmat og kaffe. God respons på opplegget 
fra deltakerne.  
 
Fiskeutvalget bidro også på tur til Elgsjøen 16-17.juni med ukrainske 
og syriske innvandrere, sammen med andre fra OJFL. Overnatting i 
Elgsjøhytta og introduksjon til fjellfiske og båt, som falt i smak for 
deltakerne. 
 
En nyvinning for året var «fiskeskole» for barn, der tanken var en 
fast kveld i uken i sommer, der man skulle prøve ulike fiskemetoder 
på ulike steder. Dette ble ingen suksess, med svært få oppmøtte. 
Unntaket var fiskecampen ved Unndalsvatnet 9-10 august, som ble 
en vellykket tur med overnatting. 9 barn deltok, og sammen med 
foreldre og instruktører ble det en fin gjeng og et passende antall 
deltakere. Vi fikk låne Unndalshytta av Oppdal Bygdealmenning 
gratis, i tillegg til vår nyinnkjøpte lavvo. En stor takk til de «lokale 
guidene» Thor Anders Berget og Jan Sandblost som velvillig stilte 
opp og stilte båt til disposisjon. Deltakerne fikk prøve dorging, oter- 
og garnfiske. Og fine fangster ble det! 
Barnas fiskesommer ble arrangert søndag 18. august, hvor vi samlet  
mange unge fiskere og foreldre ved Langtjønna (Skaret). Brukbart 
oppmøte til tross for dårlig vær. Medregnet både store og små var det 
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ca. 50-60 personer til stede, og flere av disse ble vervet som 
medlemmer. Alle frammøtte barn fikk velkomstgaver, og vi hadde 
flotte vervepremier til dem som meldte seg inn i foreningen. 
Servering av grillmat og kaffe. 
 
Andre prosjekter og gjøremål 
Den nye båten ved Vesl-Orkelsjøen har vært svært populær det første 
året med 31 utleiedøgn. Se egen sak om båten. Båten ved Skatvatnet 
har også i år blitt flittig brukt. Totalt ble det registrert 73 (!) 
utlånsdøgn, noe som er en uoffisiell ny rekord.  
I slutten av mai deltok to av utvalgets medlemmer på kurs i 
habitattiltak i sjøørretbekker, i regi av Statsforvalteren i Møre og 
Romsdal. Dette etter oppfordring fra Driva elveeierlag som også 
kostet kurset.  
I november bisto fiskeutvalget med utsetting av fisk i Kullsjøen, 
sammen med Oppdal Bygdealmenning. Villfisk ble tatt i Ålma ved 
golfbanen og i sentrum med el-fiskeapparat. Se egen sak om dette. 
 
Økonomi og innkjøp 
Laget fikk tildelt 25 000,- i gavetildelingen til Oppdalsbanken. Mye 
av disse pengene gikk med til innkjøp av en del fiskeutstyr, og en 
lavvo til laget. I tillegg ble redningsvestene på Elgsjøhytta byttet ut. 
Det ble generelt handlet inn mye utstyr dette året, noe som gir utslag 
med minus i regnskapet for utvalget. Men dette er gode investeringer 
vi vil dra mye nytte av i årene framover. 
 
Fiskeutvalget har i 2024 hatt 6 medlemmer i utvalget: 
Håkon Os Bjerkås (Leder) 
Rasmus Anti 
Ole Eirik Dahl 
Kjell Egge 
Helge Smeby Sæther 
Morten Gulliksen 
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Årsberetning 2024 
Hundeutvalget 

 
Saueaversjon 
Hundeutvalget hatt flere runder med saueaversjon i sommer/høst. 
Totalt 49 hunder er testet over 4 kvelder fra midten av juni til slutten 
av august. Noe er førstegangstester og noe er re-tester. Det er mest 
jakthunder som testes, men også noen selskapshunder og 
blandingsraser. Vi har veldig velvillige sauebønder som ser verdien 
av det vi driver med og stiller både dyr og områder til rådighet. Det 
er et populært tiltak med bra oppmøte.  
 
Hundeområde 
Hundeområdet har vært i drift hele året og er et populært tilbud både 
blant medlemmer og andre, og gir gode penger i klubbkassa.  
 
Kursaktivitet 
Utvalget har ikke arrangert kurs inneværende år, men håper å få til 
noe til vinteren. Vi er veldig åpne for tips og forslag fra våre 
medlemmer på ting de måtte ønske seg.  
 
Medlemmer i hundeutvalget 2024: 
Leder Are Endal Rognes 
Jannike Grøtte Warberg 
Fredrik Oshaug 
Martin Gjerstad 
Maiken Nordheim Lien 
Jonas M. Dørum 
 

 



 
 
 

 24 

Årsmelding 2024  
Dameutvalget 

Så er et nytt jakt-, fiske- og friluftsår over. Vi i dameutvalget har hatt 
et ganske rolig år med litt lite aktivitet.  

Likevel har vi fått til ett veldig fint arrangement i Klubbhuset, nemlig 
slakte- og parteringskurs med den anerkjente kokken og jegeren Joar 
Søhoel.  

Dette ble en veldig fin kveld, og selv om vi opplevde mye mindre 
påmelding enn vi hadde håpet på, fylte vi klubbhuset og fikk veldig 
gode tilbakemeldinger etter kvelden.  

Videre fremover vil det bli små kurskvelder på hverdager, og vi tar 
imot forslag til hva medlemmene våre ønsker at vi skal arrangere.  

Facebook-siden til Rypånj i OJFL er også en fin portal til å invitere 
andre damer til det man måtte foreta seg av jakt, fiske og friluftsliv.  

Utvalget har bestått av:  
May Kristin Flå Vognild  
Lisbeth Synnes Mellemseter  
Marit Sørhus Holden  
Anita Pettersen  
Maiken Norheim Lie 
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Årsmelding 2024 
Jegerprøve/rekrutteringsutvalg 

 
Jegerprøven 
 
Det årlige jegerprøvekurset ble arrangert på våren med eksamen i 
mai. Det var 26 påmeldte til oppstart, 13 ungdommer og 13 voksne. 
Alle fullførte kurset og samtlige bestod eksamen. 
 
Jegerprøvekurset er tidkrevende å arrangere. Det har derfor ikke vært 
sett på andre rekrutteringstiltak. Det jobbes godt i øvrige utvalg med 
rekruttering 
 
Utvalget vil takke rifle 
og hagleutvalget som 
stilte opp på utedagen. 
 
Nytt kurs i 2025 vil bli 
på senvinteren/våren 
med avslutning i mai.  
 
Medlemmer i utvalget 
2024: 
Tommy Sønsterud 
Myren (Leder) 
Are Endal Rognes 
Brynjar Bell 
Bjørn Grøseth 
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Årsmelding 2024 
Hytteutvalget 

Hytteutvalget har også dette året bare hatt som oppgave å forvalte og 
drifte Elgsjøhytta. Hytta eies av Statskog, men OJFL har pr. dato 
leieavtale til og med 2026. Formålet er i utgangspunktet å kunne gi 
alle våre medlemmer et attraktivt tilbud for opplevelser med friluft, 
jakt og fiske i sørøstfjella. Men i nyere tid har vi i stadig større grad 
hatt god fortjeneste i å drive fremleie på det åpne markedet via 
inatur.no. Med unntak av noen få gode og trofaste, ser vi at det er 
stadig færre medlemmer som benytter seg av tilbudet, uten at vi har 
noen god forklaring på det. Spesielt i september og oktober, da hytta 
tradisjonelt ble mye brukt i jakta, ser vi at de de siste årene har stått 
mye ledig. Derfor vil vi minne om at her har dere som medlemmer 
en flott adgang til et virkelig unikt sted for å nyte fine høstdager og 
allsidig rekreasjon i sørøst-fjella, og det til enda gunstigere 
medlemspris kommende sesong. Mye god informasjon og bestilling 
på inatur.no. 
 
Elgsjøhytta 
I fjor valgte vi å gjøre et forsøk med å legge ut Elgsjøhytta for salg 
allerede fra nyttår, noe som viste seg å være svært så vellykket. De 
første bestillingene tikket inn allerede første dagen, og før utgangen 
av februar hadde vi solgt over 50 døgn. Utleiesesongen startet søndag 
9. juni, og hytta ble stengt for vinteren torsdag 31. oktober. I løpet av 
sesongen var hytta totalt utleid 84 døgn, som fordelte seg på 12 
medlemsdøgn, og 72 døgn i markedet. Det viste seg at fra åpningen 
av hytta 9. juni til 15. september var det faktisk bare 6 døgn hytta 
ikke var opptatt. Med så stor pågang, måtte utvalget benytte alle 
ledige stunder til å ta turer innover for kontroll og supplering av 
forsyninger. Etter 15. september og ut oktober ble det imidlertid solgt 
bare 4 døgn. 
 



 
 
 

 27 

På grunn av innføringen av nye bensintyper, og at båtmotorer 
generelt i fremtiden vil være sårbare i forhold til valg av bensin, så 
har OJFL valgt å sørge for bensinforsyningene, ved å inkludere 
båtbensinen i leieprisen. Dermed slipper vi risikoen for motortrøbbel 
grunnet feil bensinbruk. På grunn av dette ble leieprisen før sesongen 
forsøksvis økt til kr. 1.200,- for ikkemedlemmer, og kr. 800,- for 
medlemmer. Erfaringene med økte kostnader og forbruk fra 2024-
sesongen, tilsier at vi øker utleieprisen før 2025-sesongen for 
ikkemedlemmer til kr. 1.300, -. Samtidig øker vi medlemsrabatten til 
kr. 550,-, slik at medlemsprisen neste sesong går ned til kr. 750,-.  
 
OJFL satte i fjor i gang flere spennende prosjekt i samarbeid med 
Flyktningetjenesten. Ett av dem ble lagt til Elgsjøen når en kurder, 
tre ukrainere og fem OJFL-medlemmer reiste til fjells for å prøve 
fiskelykken. En meget vellykket opplevelse for alle som var med, 
blant annet med ørret grillet og servert på kurdisk vis. Sannsynligvis 
ble noen av de mest eksotiske og velsmakende rettene som noen 
gang er blitt tilberedt her inne, servert disse dagene. Prosjektet fikk 
for øvrig spalteplass i Jakt & Fiske nr. 7/2024. 
 
Når det gjelder fisket, så ble det ifølge rapportskjemaene fisket 
mindre i fjor enn tidligere år, trass i et større belegg. Det kan også ha 
en sammenheng med at kundegruppen kanskje har dreid over til en 
litt annen type friluftsfolk enn tidligere, noe som igjen kan skyldes at 
Elgsjøhytta nå også ligger annonsert på UT.no. Gjennomsnittsvekten 
for fiske med garn, stang og oter er i 2024 ca. 400 gram. Ellers har 
det vært rapportert noe slitasje og hull på garnene, så de vil bli 
ettersett og fornyet før 2025-sesongen. 
 
Rabatt på Bygdeallmenningshytter 
Rett før jul 2023, inngikk OJFL en avtale med Oppdal 
Bygdeallmenning, som innebærer at våre medlemmer får 20% rabatt 
på leie av OBAs to hytter ved Unndalsvatnet, og hytta ved 
Orkelsjøen. Disse avtalene inngås og administreres av OBA. Det har 
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ikke vært noe suksess så langt, i og med at det ble solgt bare 2 døgn 
på Orkelsjøen. 
 
 
Hytteutvalget 2024 har bestått av: 
Vidar Rise (leder)  
Jan Håvard Myran 
Arve Kulvik 
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Årsmelding 2024 
Klubbhuset 

 
Klubbhuset var utleid 25 ganger i år, godt fordelt over året, men så si 
ingenting på høsten p.g.a. stengt bru i 9 uker. Pluss en god del 
kvelder til jegerprøven, stevner og introjakt.  
Vi har fått ny kodelås ved inngangen og ny timer til 
ventilasjonsanlegget.  
Utfordringer og ting som bør gjøres: 

• Vann i vegg/kommen fryser når det er kaldt, bør legges 
varmekabel  

• Bør være en mulighet å stenge av vannet når det ikke er leid 
ut 

• Skulle ha vært bruksanvisning på prosjektor til evt de som 
leier den, og lages av noen som kan den.  

 
Mvh Anja Ulvåg  
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Sak 5 – Regnskap 
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Medlemmer av Oppdal Jæger og Fiskarlag får 20% rabatt 
ved leie av Orkelsjøhytta og Unndalshytta. 
Leie skjer via kontoret med e-post til 
post@oppdalbygdealmenning.no eller 72 42 02 77. 
Jaktkort for rødrev fås ved henvendelse til kontoret. 
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Sak 6 – Innkomne saker 
 
Sak 7 – Valg til styret og utvalgene 
Styret  
Leder: Bjørn Viken (på valg)  
Nestleder/sekretær: Jan Bredeveien (på valg)  
Kasserer: Oddbjørn Ressem (ikke på valg) 
Leder for jaktutvalget: Trond Kristian Karlsen (på valg)  
Leder for fiskeutvalget: Håkon Os Bjerkås (på valg)  
Leder for hytteutvalget: Vidar Rise (på valg)  
Leder for dameutvalget: May Kristin Flå Vognild (på valg)  
Leder for rifleutvalget: Ivar Kvam (på valg)  
Leder for hagleutvalget: Stig Kåre Dørum (ikke på valg)  
Leder for hundeutvalget: Are Endal Rognes (på valg)  
Leder for rekrutteringsutvalget: Tommy Sønsterud Myren (på valg)  
 
Jaktutvalget  
Leder Trond Kristian Karlsen (på valg)  
Jan Bredeveien (ikke på valg)  
Bjørn Ove Ansnes (ikke på valg)  
Paul Øvervaag (på valg)  
John Frode Solheim (på valg)  
Tore Gjønnes (på valg) 
Camilla Ohm (ikke på valg) 
Tone Sørhus (ikke på valg) 
 
Dameutvalget 
Leder May Kristin Flå Vognild (på valg) 
Lisbeth Synnes Mellemsæter (ikke på valg) 
Anita Pettersen (ikke på valg) 
Marit Sørhus Holden (på valg) 
Maiken Nordheim Lien (vara, på valg) 
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Fiskeutvalget  
Leder Håkon Os Bjerkås (på valg)  
Rasmus J. Anti (på valg) 
Helge Smeby Sæther (ikke på valg) 
Kjell Egge (ikke på valg)  
Morten Gulliksen (ikke på valg) 
Ole Eirik Dahl (ikke på valg) 
 
Rifleutvalget 
Leder Ivar Kvam (på valg) 
Anja Ulvåg (ikke på valg) 
Kjetil Forren (ikke på valg) 
Kjell Dørum (ikke på valg) 
Andreas Rønning (ikke på valg) 
Kenneth Jensen (ikke på valg) 
Stein Krokhaug (på valg) 
Håkon Dørum (på valg) 
 
Hagleutvalget 
Leder Stig Kåre Dørum (ikke på valg) 
Kristin Sjøvold (ikke på valg) 
Karsten Grøn (ikke på valg) 
Inger Lise Nysæter (ikke på valg) 
Kåre Ola Botnan (ikke på valg) 
Mats Egil Toftaker (på valg) 
Richard Lien (på valg) 
Marius Eikrem (ikke på valg) 
Morten Junge (ikke på valg) 
 
Rekrutteringsutvalget 
Leder Tommy Sønsterud Myren (på valg) 
Are Endal Rognes (på valg) 
Brynjar Bell (ikke på valg) 
Bjørn Grøseth (ikke på valg) 
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Hundeutvalget 
Leder Are Endal Rognes (på valg) 
Jannike Grøtte Warberg (ikke på valg) 
Fredrik Oshaug (ikke på valg) 
Martin Gjerstad (på valg) 
Maiken Nordheim Lien (på valg) 
Jonas M. Dørum (vara) 
 
Hytteutvalget 
Leder Vidar Rise (på valg) 
Jan Myran (på valg) 
Arve Kulvik (ikke på valg) 
 
Revisorer  
Åshild Jakobsen (ikke på valg)  
Eva Grande (ikke på valg)  
 
Valgkomiteens forslag til sammensetning av styret og utvalgene blir 
framlagt i årsmøtet.  
 
Valgkomite 
Leder Arve Kulvik (ikke på valg) 
Guro Skorem Forbregd (på valg) 
Ståle Guldberg (ikke på valg) 
  
Styrets forslag til sammensetning av valgkomiteen blir framlagt i 
årsmøtet. 
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Har du lyst til å fly drone og redde rådyrkalver? 
Opdal Jæger- & Fiskarlag skal i år bidra i et prosjekt med å redde 
rådyrkalver fra å bli drept/skadet i forbindelse med førsteslåtten, med 
bruk av drone med varmesøkende kamera. Hvert år antar man at 
mange tusen rådyrkalver blir drept eller lemlestet som en følge av 
innhøsting av gras med slåmaskin eller lignende.  
For landbruket kan døde kalver havne i foret og forgifte budskap som 
eter foret. 
Om våren/tidlig på sommeren gjemmer rådyrgeita ungene sine mens 
hun beiter, og det høye graset på jordene i innmarka er et perfekt 
gjemmested. Kalvene er instruert til å holde seg helt i ro, og flykter 
ikke selv om en slåmaskin kommer. 
 
Bruk av varmesøkende drone har vist seg å være et effektivt 
hjelpemiddel for å lokalisere kalvene. For å klare dette trenger vi 
flere dronepiloter, og vi henvender oss derfor til våre medlemmer for 
å høre om noen kan tenke seg å være med på prosjektet. Enten du har 
erfaring med drone fra før, eller kan tenke deg å lære deg det. 
Opplæring vil bli gitt.  
 
Like viktig trenger vi folk 
til å fysisk bære ut 
rådyrkalvene vi finner, ut 
av åkeren. 
Hvis du kunne tenkt deg å 
være med på dette, send 
oss gjerne en melding på 
Facebook eller kontakt  
tlf 923 52 491. 
 

Rådyrkje som trykker i gresset.          
Foto Per Jordhøy 
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Adr.: Søndre Industrivegen 13 

Tlf.: 483 21 222 

E-post: hans@shrbygg.no 
 
 
 
 
  

mailto:hans@shrbygg.no
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Gunnar og Are 
Gunnar er en fem år gammel finsk spets, og 
Are er leder i hundeutvalget i OJFL. Til 
sammen har de oppnådd gode resultater. 
Gunnars riktige navn er Koppelos Aino. 
Sesongen 2022 oppnådde han gode 
jaktprøveresultater og var derfor kvalifisert 
for NM for halsende fuglehunder i Lierne i 
november 2023. Første dag var det skitvær, 
men dag to i bedre vær slo Gunnar til med 1. 
premie og 75 poeng. Med det ble han 
nummer fire i NM. 
Gunnar har tre førstepremier og er med det 
Norsk jaktchampion. 
Vi ønsker Gunnar og Are lykke til videre, 
både på jakt og på jaktprøver. 

 
Are og Gunnar med jaktlykke.  
Are til venstre. 
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Flyktninger med fiskelykke på Elgsjøen 
Opdal Jæger- & Fiskarlag vil gjerne 
bidra til å gi flyktninger et godt liv i 
Oppdal. Derfor inviterte fem 
medlemmer av OJFL en kurder og tre 
ukrainere til fisketur på Elsjøen med 
overnatting på Elgsjøhytta. 
Elgsjøhytta har perfekt beliggenhet for 
rekreasjon og fantastiske dager i 
fjellet. Det er overnattingsplass til 
seks, og to båter med motor og garn til 
utlåns. Og ikke minst: tilgang til et 
virkelig godt fiskevatn med smellfeit 
ørret. Hytta leies ut på Inatur.  
 
Takket være Elgsjøveteran Einars 
grundige kjennskap til hvor i vatnet 
garn bør settes, ble fisketuren en    Fra høyre: Elgsjøveteran Einar Aarak,  
suksess. 20 flotte fisker med   Rashid Toubal, syrisk kurder, 
gjennomsnittsvekt 416 gram.  nestleder OJFL Jan Bredeveien og 
     Yaroslav Bilianskyi 

Sittende foran: Vitalii Yefimov 
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Fangstrapport Elgsjøen 
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Introjakt rein og hjort 
Jaktutvalget har gitt tilbud om opplæringsjakt på hjort og rein i 2024. 
Det var i år stor interesse for reinsjakt. Introjakten var planlagt til 
første helga i jakta, 23.8. – 25.8. Ved jaktstart hadde det vært sørlig 
vind en stund og så godt som all rein stod på Folldal terreng. Etter 
møte med deltakerne fredag kveld valgte vi å dra så langt sør i 
terrenget som mulig på lørdag med inngang fra Kvitdalen til området 
øst for Armodshøi og Knatten. Vi observerte en bukkeflokk på 
Folldalsiden store deler av dagen, men den kom ikke over på 
Oppdals grunn. Vi var i samme området på søndag uten at det ble 
gjort noen observasjoner. Derfor valgte vi å gjennomføre en helg til 
med deltakere fra reservelisten, men med samme resultat: synnavind 
og rein på Folldalsgrunn. 
Det var også stor interesse for deltakelse til introjakt på hjort. 
Utgangspunktet var at vi fikk slippe til i terrenget etter 15.10. evt. før 
hvis laget som har jakta i utgangspunktet er ferdig. Vi fikk tilbud om 
å slippe til før 15.10. men det var mye fram og tilbake blant de 
påmeldte deltakerne når det 
passet for alle. Vi endte opp 
med lørdag 12.10. i tillegg var 
det noen som melde forfall av 
ulike grunner. Problemet er at 
så sent på året har det meste av 
dyr trukket ut av området. Vi 
observerte en kolle på det første 
drevet. Derfor ble dag 2 droppet 
og det var vanskelig å få til flere 
helger blant deltakerne. Til 
neste år har jaktutvalget fått 
tilbud om ett nytt terreng som 
gjør det mulig å gjennomføre 
introjakt på et tidligere 
tidspunkt. 
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Flotte resultater for Kåre Ola 
At Kåre Ola Botnan er en svært god skytter, har vi visst lenge. Men 
under årets Landsskytterstevne i Steinkjer i år beviste han virkelig 
hva han er god for.  
Mer enn førti år etter at han sist deltok i Landsskytterstevnet ble han 
nummer 1 på baneskytingen i jegerklassen og nr 2 på feltskytingen! 
Og som ikke det var nok, skjøt han til 
gull i veteranklassen i Nordisk 
Jaktskyting i Gjerstad og til bronse i 
løpende elg. Sammenlagt ble han 
nummer 2 i veteranklassen. 
Vi gratulerer Kåre Ola og ønsker han 
lykke til i kommende konkurranser – 
og på jakt!  
 
 
 
 

 DALE MASKIN 
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Introjakt på småvilt i Oppdalsfjella. 
Opdal Jæger og Fiskarlag har ved jaktutvalget i flere år arrangert 
introjakt i Oppdalsfjella. 
Introjakt er et konsept som alle lokallag under Norges Jeger og 
Fiskerforbund oppfordres til å arrangere. OJFL har en rekke 
instruktører fra jaktutvalget som synes det er givende å bidra, og vi 
arrangerer til sammen ti dager med introjakt på småvilt (rødrev, 
skogsfugl, hare og rype), rådyr, hjort og rein. 
Tanken er at dette skal være et lavterskeltilbud til den som er 
uerfaren og ønsker noe veiledning eller til den helt ferske jegeren 
som nylig har bestått jegerprøven. Introjakten er åpen for deltagere i 
alle aldre over 14. år. Jegere som deltar, får muligheten til å oppleve 
og skaffe seg erfaring innen nye jaktformer både med og uten hund. 
OJFL tilbyr Intro- og opplæringsjakt i flotte jaktterreng med erfarne 
instruktører som veileder og ivaretar sikkerheten. 
Høsten 2024 hadde vi 6 grupper med jegere på introjakt. Vi har 
maksimalt tre deltagere pr instruktør, slik at alle deltagerne får 
oppleve noen jaktsituasjoner i løpet av dagen. 
 
Før gruppene drar til fjels, har vi en teoridel der vi går gjennom det 
som er viktig å tenke på når man er på jakt, hvor finner man viltet, 
hvordan skaffe seg best mulig posisjon for felling, tenke på biotop og 
vindretning med mere. Sikkerhet er det aller viktigste å tenke på, 
spesielt når vi har med nye jegere. Når man tenker sikkerhet, skal 
man tenke på alt som finnes i omgivelsene, bade den enkelte jeger, 
instruktører og hunder. Et viktig punkt er at jakt alltid skal drives så 
humant som mulig med effektiv felling og unngå skadeskyting.  
En huskeregel er at man skal aldri angre på et skudd man ikke har 
avfyrt. 
Vi gjennomførte fem dager med introjakt småvilt i september og 
oktober, og fikk låne terreng av både Statskog og Oppdal 
Bygdealmenning.  
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Vi hadde deltagere både 
utabygdes og innabygdes. Yngste 
deltager var 14 år. Vi hadde også 
to dager der vi inviterte med 
innvandrere som et verdifullt 
bidrag til integrering. 
Alle deltagere var svært 
fornøyde, og alle fikk oppleve en 
eller flere jaktsituasjoner, noen 
fellinger fikk vi også på tross av 
til dels dårlig vær. 
Instruktører, deltagere og 
fuglehunder takker for fine dager. 
 
Instruktører: 
Paul Øvervåg 
Jan Bredeveien 
Trond Kristian Karlsen 
 

Velkommen til Oppdal 
Turisthotell 

   

 

 

Tlf. 72400700 • www.oppdalturisthotell.com  

http://www.oppdalturisthotell.com/
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Klubbmesterskap for stående fuglehunder. 

OJFL Jaktutvalget har etter hvert etablert en tradisjon med å 
arrangere klubbmesterskap for stående fuglehunder. Dette har blitt 
arrangert i OJFL’s terreng i Grytdalen. 
Medlemmer i OJFL er invitert til å delta, og vi ser at det er en god 
blanding av hytteboere og oppdalinger. Ikke minst er det med stor 
glede vi ser at det også er en del unge oppdalinger som deltar med 
sin første fuglehund.  
Målet med arrangementet er å kåre en klubbmester i både 
Unghundklassen (UK, alder 9-24 mnd) og i klassen for de voksne 
hundene (AK, alder over 2 år) 
 
Sosialt og uformelt 
Arrangementet skal være uformelt og ha en høy sosial faktor. Målet 
er at flest mulig nybegynnere deltar slik at vi kan bidra til å styrke 
fuglehundmiljøet i bygda. Alle hundene får lik slipptid uavhengig av 
nivå og deltar dagen ut. Bedømmingen vil også gi fører og eier god 
tilbakemelding på hva vi ser etter av hundens ulike kvaliteter. 
Tanken er også at arrangementet er en intro til den som kanskje er litt 
nysgjerrig på å prøve seg på en offisiell jaktprøve. 
Hunderaser som kan delta på fuglehundprøver er de ulike rasene 
innen det som omtales som stående fuglehunder. Pointer, Breton, 
Vorsteher (korthår, strihår og langhår), Munsterlander, Irsk setter, 
Gordon setter og Engelsk setter samt noen mindre raser. 
 
Viltfinnerevne og fuglebehandling 
En jaktprøve arrangeres så likt praktisk jakt som mulig, men det 
felles ikke vilt. Hundene bedømmes ut ifra ulike kriterier. Den 
viktigste kvaliteten til en fuglehund er evnen til å finne fugl og 
håndtere situasjonen så optimalt som mulig, dette for å gi jegeren en 
god jaktsituasjon. Derfor blir hundene rangert seg imellom avhengig 
av hvor godt de gjennomfører dette. I tillegg bedømmes hundene på 
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søkskvaliteter som fart, intensitet, selvstendighet, samarbeid med 
fører og terrengdekning. Hunder som finner fugl og skaper en jaktbar 
situasjon blir alltid rangert over de som ikke har funnet fugl, mens de 
resterende blir rangert basert på de ovennevnte søkskvaliteter. 
Gjennom dagen slippes hunder to og to og får en slipptid på 2 ganger 
15 minutter. Så da gjelder det å bruke tiden effektivt. Det blir jo 
naturligvis litt tid mellom slippene, og det gir mulighet til å lære av 
og observere de andre hundene og ikke minst bli kjent med, diskutere 
og lære av de andre førerne. 
 
Premiering – mange gode hunder 
Det var påmeldt 18 ekvipasjer. Noe frafall endte med 16 ekvipasjer 
på start. En ekvipasje består av hund og fører. 
I unghund, UK klassen ble det Pointer Aira og Hanne Killingberg 
som gikk av med seieren og fikk vandrepokalen etter et å ha vist et 
flott fuglearbeid og et gnistrende søk.  
Irsk setter Tell og Trude Hoff ble nummer to. Engelsk setter Rafiki 
og Andrea Gjønnes ble nummer tre. Gordon setter Troy og Bjørn 
Harald Vogild-Olsen ble nummer fire. Engelsk setter Lara til Ane 
Hoel ble nummer fem. Alle unghundene viste spennende kvaliteter 
og tidvis svært gode søkskvaliteter, hunder det blir spennende å følge 
videre. 
 
I voksenklassen, AK (åpen klasse over 2 år) ble det Irsk setter Tyro 
og Linda Karlsen som tok med seg vandrepokalen hjem etter å ha 
vist utmerket søk og et prima fuglearbeid. Nummer to ble Irsk setter 
Kayleigh og Harald Aas Aune, marginalt foran Pointer Arina og 
Arve Kulvik som ble nummer tre, begge med utmerket søk og ett 
fuglearbeid hver. Nummer fire ble Engelsk Setter Bess og Tor Arvid 
Eriksen. Femteplassen gikk til Engelsk setter Sara og Einar Arak. 
Alle hundene viste søk av høy klasse, og de tre første ble rangert på 
bakgrunn av fuglearbeidene. 
Vi takker for deltagelsen og håper å se enda flere neste år. 
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Arrangementet ble gjennomført med støtte fra Oppdalsbanken, og vi 
takker for støtten. 
Dommere var Paul Øvervåg og Trond Kristian Karlsen. 
 

 
NM leirduesti og jegertrap 2025, Oppdal uke 28 
OJFL er tildelt oppgaven som teknisk arrangør av NM leirduesti og 
NM jegertrap til sommeren. Vi samarbeider med andre foreninger i 
NJFF om arrangementet. 
Medlemmer i OJFL og andre som ønsker å hjelpe til med 
arrangementet, bes kontakte oss. 

De tre beste i UK, fra vestre: vinneren Hanne Killingberg med Aira, nr 2 
Trude Hoff med Tell og nr 3 Andrea Gjønnes med Rafiki 
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OJFL nådde fram på landsmøtet i NJFF! 
 
På årsmøtet 18. mars 24 vedtok OJFL å fremme forslag til 
kommende landsmøte i NJFF om å utrede spørsmålet om årlige, 
obligatoriske treningsskudd for haglejegere som forutsetning for å 
kunne delta i jakt og å behandle saken på neste landsmøte. 
Bakgrunnen for forslaget var det samme som for rifle: dyktiggjøre 
jegerne og redusere omfanget av skadeskyting. 
 
Forbundsstyret sluttet seg til forslaget og landsmøtet i november 
vedtok: 
 
Det utarbeides en utredning om å fremme en sak om dyktiggjøring av 
haglejegere på landsmøtet i 2027, hvor obligatoriske skudd kan være 
et virkemiddel 
 
OJFL er svært fornøyd med å være opphavet til dette vedtaket. 
Dyktigere jegere, sikrere jakt og mindre skadeskyting er et svært 
viktig mål. 
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Utsetting av fisk i Kullsjøen  
I november bisto 
fiskeutvalget i OJFL 
Oppdal Bygdealmenning 
med utsetting av ørret i 
Kullsjøen.  
Under rehabiliteringen av 
Kullsjøen for noen år siden 
ble vannet kraftig nedtappet under anleggsarbeidet. Det ble bl.a. 
utlagt en del sand. Det antas at den lille fiskebestanden i vannet 
nærmest døde helt ut under nedtappingen.  
Nå som vannet er rehabilitert har det kommet flere ønsker om å sette 
ut fisk igjen. Det er kanskje ikke ørretfiske folk flest forbinder med 
Kullsjøen, men med sin sentrale beliggenhet kan det være spennende 
å ha muligheten til å dra på fisketur i sentrum av Oppdal. 
Som en start ble det i høst 
fanget og satt ut ca 45 ørret. 
Det ble fanget villfisk i 
Ålma med el-fiskeapparat. 
Flere utsettinger i 
kommende år kan bli aktuelt. 
Det er Oppdal 
Bygdealmenning som 
forvalter fisket i Kullsjøen.  
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Utleiebåt Vesle Orkelsjøen 
Vår nyinnkjøpte båt ved Vesle Orkelsjø ble populær i sin første 
utleiesesong. Fra sjøsetting i starten av juni til sesongslutt i 
september, ble båten utleid totalt 31 døgn. Det er fiskeutvalget godt 
fornøyd med. Utleieprisen ble satt relativt lav, med en bevisst god 
medlemsrabatt. 150 kr for medlemmer og 300 kr for ikke-
medlemmer. Dette ga drøye 7000 kr i inntekter totalt.  
Båten leies via et bookingsystem på nett, en tjeneste som det lokale 
selskapet Romis AS står bak. Denne løsningen har fungert veldig 
godt, og med automatisk vipps-integrasjon på plass neste år, blir 
dette enda mer smidig for brukeren. 
 
Vi var heldige og fikk legge inn båten i et naust for vinteropplag, og 
sparte oss dermed den forholdsvis dryge transportetappen til og fra 
sentrum. Vi takker en velvillig nausteier for det. Det har ryktes om 
godt fiske i vatnet i år også, og det er selvsagt det som frister folk til 
å leie båten. Det er ypperlig å komme seg ut med båt for å dra oter og 
dorge. Og selvsagt for å sette garn i garnsesongen.  
Men bare båtturen på et stille fjellvatn i seg selv, kan være rekreasjon 
og balsam i sjela! Takker også for velvilligheten til Oppdal 
Bygdealmenning, som ga oss tillatelse til å holde båt her. Vi håper 
dette blir et populært medlemstilbud i årene framover. 
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Una av Atndalen 
Una av Atndalen er en fire år 
gammel Norsk Sort Elghund som har 
høstet mye heder. På sju starter har 
hunden gått til seks førstepremier. Og 
prikken over i`en var da den i år gikk 
til 100 poeng på bandhundprøve i 
regi av Sør-Trøndelag Elghundklubb. 
Det er den åttende hunden gjennom 
historien som har oppnådd et slikt 
toppresultat! 
Eieren, Knut Olav Mellemsæter, håper på NM deltakelse. Snittet på 
de tre beste prøvene danner utgangspunktet for søknad til NM. Una 
har 92,6 i snitt. 
Una er NJ(B)CH, norsk bandhundchampion og godkjent 
ettersøkshund. 
Vi ønsker Una og Knut Olav lykke til, både på jakt og jaktprøver. 
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Kart over OJFLs terreng i Grytdalen 
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Opdal Jæger og Fiskarlag’s medlemmer har 20% 

medlemsrabatt på Hill’s hundefor hos 
Oppdal Dyreklinikk. 

Hills og Oppdal Dyreklinikk leverer kvalitets hundefor som er 
tilpasset de ulike behov hunden har. Dette kan hjelpe hunder som er 
overvektige, har diabetes, leddplager, magebesvær, urinveisplager, 

hudplager med mer. Ta en tur innom Oppdal Dyreklinikk, ta med 
medlemskort og få gode råd.  
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Jon Ørstad Nestavoll om rypejakta 2025 
 
Rypejakta høsten 2024 
Etter en fredet høst lovpriste jeg i desember 2023 en god 
gammeldags vinter med varig snø i rypeland fra en uke inn i oktober, 
i en kald førjulsvinter. Snødekke på ufrosset bakke uten ising 
presumerte jeg ville vare vinteren gjennom til glede for smågnagere, 
ryper og jegere. Og de gode forholdene fortsatte, og toppet seg med 
perfekt varmt vær i kyllinguka. 
 
Med den lave andelen kyllinger og dermed stor andel voksen fugl 
høsten -23 greide det som var av bestand seg godt gjennom en god 
vinter for rypene. Derfor ble det noen steder god hekkebestand sist 
vår, mens det andre steder knapt kunne bli jaktbar bestand. Med den 
høye produksjonen pr par fikk vi stedvis ganske stor bestand lengst 
mot øst. Lav populasjon av egg-predatorer ga knapt omlagte kull. 
Det ble en variert værsommer og store kyllinger egnet for 
overlevelse til 2025. 
 
En støkkjeger går både høyt og lavt. I Knutshøene nær fredet 
Kongsvold var fjellrypene så vidt få at de fikk stort sett være i fred. 
Men nede i kjerrene var det i alle fall mere spenning, selv uten 
medbragt firbeint nese til å lukte ryper. Store kull har mange øyne. 
En dag i første periode fløy to familier opp, 12 og 14 fugler – og alle 
dro lykkelig videre uten at jeg skadet hørselen ytterligere! 
Ny tur med niårig barnebarn siste helga i september. Dyp snø – ikke 
en bom en gang! Men han mistet ikke motet – vi må sikre 
rekruttering! Tre dagskort medio oktober på Drivstu-utmålet – ny 
vandring i snø! 
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Hva kan vi forvente høsten 2025? 
 
Høsten bak oss har vært skiftende med stort tidlig snøfall med 
opptining, og flere runder kom. Deretter en langt mildere november 
enn året før, og en mild og snøfattig desember slik det nå ser ut i 
skrivende stund en drøy uke ut i julemåneden. Prognosen er en 
gjennomgående mild og snøfattig vinter.  
Det var mye smågnagerspor i tidligsnøen, men mye snaublåst fjell 
med lite snø og noen fonner er ikke gunstig for smågnagere. Viktig at 
vi unngår regn og ising. Jeg er noe usikker på smågnagerutviklingen, 
men vekst er alltid viktig for bevegelse oppover i rypebestand. Det 
presumeres lite av ugunstige antibeitestoffer i smågnagernes 
næringsvekster. 
Det ble åpenbart skutt få ryper i høst. Både på grunn av tidlig 
jaktslutt på bygdeallmenningens områder, værforhold og lite fugl i 
ofte benyttede jaktområder.  
 
Mye av bestanden av sterke ryper er i behold og mestrer vinteren 
godt. Jeg tør derfor skrive at vi trolig har en bestand våren -25 som er 
omtrent tre ganger så stor som våren 2024. Tanken på det gleder et 
gammelt jegerhjerte! Men vårbestanden betyr ikke uten videre en 
presumsjon for tre ganger så stor bestand til høsten som sist høst! 
Mye kan skje. Det antas at noe hekkende fugl fra gode områder vil 
fly til områder der det var lite med ryper sist høst. Dersom første 
halvår 2025 gir gunstige forhold – inklusive den viktige kyllinguka i 
slutten av juni – blir det god rypebestand og en jakt til høsten vi 
predatorer kan glede oss til! Det blir uansett ryper å finne på flere 
steder enn sist høst, når du optimistisk står grytidlig opp din første 
jaktdag! 
 
Vinterhilsen fra Jon 
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